

29 February 2024

Notice of Amendment to the DBS Private Bank Master Agreement

With effect from 31 March 2024 (the **"Effective Date"**), the changes below will be made to the DBS Private Bank Master Agreement (the **"Master Agreement"**).

Section	Prevailing	Revised
Part A. General Terms and Conditions		
12. Fund transfer services	N/A	New clauses 12.3 and 12.4 are added. 12.3 In giving instructions to make fund transfer between Accounts and/or third parties or effect transactions, the Customer agrees to take reasonably practicable steps to safeguard the Customer's own interest, money and assets from fraud or other illegal activities. The Customer is responsible to check whether the payment recipient and the transaction are real and trustworthy in each case and exercise sound judgement. To help the Customer stay vigilant against frauds, scams and deceptions, the Bank will send risk alerts based on the risk warnings, messages and indicators received by the Bank from Hong Kong Police Force from time to time. 12.4 The Bank is not liable for loss, damage or expense of any kind which the Customer or any other person may incur or suffer arising from or in connection with any delay, unavailability, disruption, failure, error arising from any circumstances beyond the Bank's reasonable control, including any delay or error relating to the risk warnings, messages and indicators about suspected frauds, scams or deceptions received by the Bank from Hong Kong Police Force.

For enquiries or if you would like to request a copy of the Master Agreement, please contact your Relationship Manager or visit our website at go.dbs.com/hkpb-feeschedule.

Please note that your retention and/or continuous use of your bank accounts and services on or after the Effective Date shall constitute your agreement and acceptance of the above revisions and the revisions shall be binding on you. If you do not accept the above revisions, please close your accounts and services before the Effective Date in accordance with your right of closure provided in the Master Agreement.

DBS Bank (Hong Kong) Limited

In Hong Kong, DBS Private Bank is the private banking division of DBS Bank (Hong Kong) Limited.

If there are any discrepancies between the English and Chinese versions, the English version will prevail.



《星展私人銀行主協議》的修訂通知

由2024年3月31日(「生效日期」)起，《星展私人銀行主協議》(「該主協議」)將作以下修訂。

修訂部分	現行	修訂後
第A部分 > 一般條款及細則		
12. 轉賬服務	不適用	<p>新增第 12.3及12.4條。</p> <p>12.3 在發出指示以於戶口及/或第三者之間轉賬或發出其他交易指示時，客戶同意採取合理可行的步驟以保護客戶自身的利益、資金及資產，免受欺詐或其他非法活動的損害。客戶每次均有責任查證收款人實屬可靠並且交易實屬真確，以及作出明智的判斷。為協助客戶對欺詐、詐騙和欺騙活動保持警惕，本行將根據不時從香港警務處收到的風險警告、訊息及指標發出風險提示。</p> <p>12.4 本行無須負責客戶或任何其他人士由於或關乎本行無法合理控制的情況引致的延誤、無法使用、中斷、故障或錯誤，包括本行從香港警務處收到有關懷疑欺詐、詐騙或欺騙的風險警告、訊息及指標有任何延誤或錯誤，而可能招致或蒙受的任何種類的損失、損害或開支。</p>

如有查詢或需要索取該主協議，請與閣下的客戶經理聯絡或於本行網站 go.dbs.com/hkpb-zh-feeschedule 查閱該主協議。

謹請注意，若您於生效日期或之後保留及 / 或繼續使用您的銀行戶口及服務，即表示您同意及接受上述修訂，而有關修訂將對您具有約束力。若您不接納上述修訂，請於生效日期前按該主協議所載的終止權利終止您的銀行戶口及服務。

星展銀行(香港)有限公司 謹啟

2024年2月29日

在香港，星展私人銀行為星展銀行(香港)有限公司的私人銀行服務部門。

如本函的中英文版本有任何歧異，概以英文版本為準。



29 February 2024

Notice of Amendment to the DBS Treasures Private Client Master Agreement

With effect from 31 March 2024 (the **“Effective Date”**), the changes below will be made to the DBS Treasures Private Client Master Agreement (the **“Master Agreement”**).

Section	Prevailing	Revised
Part A. General Terms and Conditions		
12. Fund transfer services	N/A	<p>New clauses 12.3 and 12.4 are added.</p> <p>12.3 In giving instructions to make fund transfer between Accounts and/or third parties or effect transactions, the Customer agrees to take reasonably practicable steps to safeguard the Customer’s own interest, money and assets from fraud or other illegal activities. The Customer is responsible to check whether the payment recipient and the transaction are real and trustworthy in each case and exercise sound judgement. To help the Customer stay vigilant against frauds, scams and deceptions, the Bank will send risk alerts based on the risk warnings, messages and indicators received by the Bank from Hong Kong Police Force from time to time.</p> <p>12.4 The Bank is not liable for loss, damage or expense of any kind which the Customer or any other person may incur or suffer arising from or in connection with any delay, unavailability, disruption, failure, error arising from any circumstances beyond the Bank’s reasonable control, including any delay or error relating to the risk warnings, messages and indicators about suspected frauds, scams or deceptions received by the Bank from Hong Kong Police Force.</p>

For enquiries or if you would like to request a copy of the Master Agreement, please contact your Relationship Manager or visit our website at go.dbs.com/hktpc-feeschedule.

Please note that your retention and/or continuous use of your bank accounts and services on or after the Effective Date shall constitute your agreement and acceptance of the above revisions and the revisions shall be binding on you. If you do not accept the above revisions, please close your accounts and services before the Effective Date in accordance with your right of closure provided in the Master Agreement.

DBS Bank (Hong Kong) Limited

In Hong Kong, DBS Treasures Private Client is the private banking division of DBS Bank (Hong Kong) Limited.

If there are any discrepancies between the English and Chinese versions, the English version will prevail.



《星展豐盛私人銀行主協議》的修訂通知

由2024年3月31日(「生效日期」)起，《星展豐盛私人銀行主協議》(「該主協議」)將作以下修訂。

修訂部分	現行	修訂後
第A部分 > 一般條款及細則		
12. 轉賬服務	不適用	<p>新增第 12.3及12.4條。</p> <p>12.3 在發出指示以於戶口及/或第三者之間轉賬或發出其他交易指示時，客戶同意採取合理可行的步驟以保護客戶自身的利益、資金及資產，免受欺詐或其他非法活動的損害。客戶每次均有責任查證收款人實屬可靠並且交易實屬真確，以及作出明智的判斷。為協助客戶對欺詐、詐騙和欺騙活動保持警惕，本行將根據不時從香港警務處收到的風險警告、訊息及指標發出風險提示。</p> <p>12.4 本行無須負責客戶或任何其他人士由於或關乎本行無法合理控制的情況引致的延誤、無法使用、中斷、故障或錯誤，包括本行從香港警務處收到有關懷疑欺詐、詐騙或欺騙的風險警告、訊息及指標有任何延誤或錯誤，而可能招致或蒙受的任何種類的損失、損害或開支。</p>

如有查詢或需要索取該主協議，請與閣下的客戶經理聯絡或於本行網站 go.dbs.com/hktpc-zh-feeschedule 查閱該主協議。

謹請注意，若您於生效日期或之後保留及/或繼續使用您的銀行戶口及服務，即表示您同意及接受上述修訂，而有關修訂將對您具有約束力。若您不接納上述修訂，請於生效日期前按該主協議所載的終止權利終止您的銀行戶口及服務。

星展銀行(香港)有限公司 謹啟

2024年2月29日

在香港，星展豐盛私人客戶為星展銀行(香港)有限公司的私人銀行服務部門。

如本函的中英文版本有任何歧異，概以英文版本為準。